
Rådmandsmøde (Rådmandsmøde)

26-05-2023 09:30 - 10:00

Rådhuset, værelse 489

Information:Pkt. 1 kl. 9.30-9.45 Jakob Flou og Maj Morgenstjerne
Pkt. 2 kl. 9.45-10.00 Maj Morgenstjerne og Jens Sønderbæk
Pkt. 3 kl. 10.00-10.15 Mathias Breer Vinther
pkt. 4 kl. 10.15-10.30 Eva Dalum

Mødedeltagere : Annette Secher, Christian Boel, Christian Budde Opstrup,
Jens Bejer Damgaard, Niels Jørgen Rasmussen, Otto Ohrt, Thune Korsager
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Beslutning for Punkt 2: Borgerlokalerne på Malling
Plejehjem

Chefteamet besluttede:

• At vi går videre med dialogen med “Foreningernes Hus” i Fællesrådets regi om at
lave en samarbejdsaftale hvor de viderefører deres frivilligaktiviteter i de
borgerrettede lokaler på Malling Plejehjem. Vi foreslår en prøveperiode på 2 år.
Der skal udarbejdes en samarbejdsaftale med fællesrådet og pleje og omsorg /
civilsamfund og samskabelse der præciserer vilkårene.
• At budgettet til bygningsdriften (rengøring, vedligehold o.a.) arbejdes med ind i
samarbejdsaftalen således at fællesrådet får hele opgaven med lokalerne
(booking, aftaler, rengøring mv).

Vi holder fast i, at det fra officiel side hedder Malling plejehjem, men der må gerne skiltes
indendørs fra frivilligforeningerne ift. de navne, de ønsker.

Punkt 2: Borgerlokalerne på Malling Plejehjem

Beslutning for Punkt 3: Opfølgning om advisory board og
øget erhvervsvenlighed

Rådmandsmøde besluttede:

• At der oprettes et advisory board for Sundhed og Omsorg med kommissoriet
anført i bilag 1 for en 2-årig periode.
• Hvem og hvor mange personer fra deltagerlisten som skal inviteres til at være
medlemmer af advisory boardet afklares direkte med rådmanden.

Der var opbakning til en model, hvor møderne har et tema (fx velfærdsteknologi), og hvor
man evt. kan supplere deltagerkredsen efter behov. Der skal hellere være 2 gode møder
end 4 middelmådige.

Ligestillingsperspektivet/kønsbalancen skal der arbejdes på. Der skal tilføjes flere kvinder
og topchefer (fx en CEO fremfor CSR ansvarlig).

Der skal være et stærkere fokus på evaluering, som ikke er knyttet til et
erhvervsbarometer.

Videre proces er, at Mathias Breer Vinther får en færdig liste godkendt ved Rådmanden.

Punkt 3: Opfølgning om advisory board og øget
erhvervsvenlighed

Beslutning for Punkt 4: Status på arbejde med de vilde
problemer - Sundhed ind i alt
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Rådmand og chefteam fik en orientering fra Otto Ohrt vedrørende forslag til
prøvehandlinger ved de vilde problemer.

Der var grundlæggende opbakning til de forskellige prøvehandlinger, som
sundhedsstaben har lagt op til. Der fremhæves især to nøgleord, som skal karakterisere
prøvehandlingerne, nemlig hastighed og at de er konkrete.

Rådmanden får prøvehandlingerne til godkendelse. Det bemærkes, at det pointeres i
indstillingerne, at udvalget skal være med til at konkretisere de enkelte prøvehandlinger.

Andre bemærkninger til forslagene til prøvehandlinger var, at der påpeges, at vi med
fordel kan tænke sundhed ind i alt, også for de ældre generationer i den sidste del af
livet.

Materialet sendes til CT til hurtig kommentering på prøvehandlingerne, inden det sendes
i byrådet.

Punkt 4: Status på arbejde med de vilde problemer -
Sundhed ind i alt

Se mail fra Otto vedr. indhold.
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